
 
Referat fra bestyrelsesmøde d. 15/6 2022 

 
Mødedeltagere: Gitte Holm, Eva Egtved, Nadja Strojeck, Maria Feldberg, Pernille 

Gerstrøm, Maria Tønder 

  

1. Mulighed for fremlæggelse/behandling af pkt. fra Hallen eller underviserne  

• Underviserne er kommet med ønsker til halplanen. 

 

2. Godkendelse af referat 

• Godkendt  

 

3. Meddelelser fra formanden 

• Den bageste udendørs dressurbane vil blive færdiggjort indenfor nærmeste 
fremtid. 

 

4. Rapport fra kassereren 

• Likviditetsbudgettet overholdes. 

 

5. Rapport fra udvalgene 

• Aktivitetsudvalget afholder dressur-/programridningskursus indenfor nærmeste 
fremtid. 

• Stævneudvalget vil undersøge om de kan nå at lave et internt stævne i august 
eller september. 

• Turudvalget inviterer på skovtur. 

• Juniorudvalget har afholdt ringridertræning. 
     
     6.       Halplan 

• Halplanen er blevet revideret. Den er klar til efter sommerferien og bliver lagt op      

på FB gruppen og hjemmesiden. 

 

     7.        Evt. 

• Intet. 

 

 
   Næste møde mandag d. 15/8 kl. 18.00 


